

Special Reading About Hell

آيات عن جهنم

Fr. Jacob Nadian

saintbishoy.ca

<p>Important: "Watch therefore, and pray always that you may be counted worthy to escape all these things that will come to pass, and to <u>stand before the Son of Man</u>" (Luke 21:36)</p>	<p>هام جداً: "اسهروا إذاً وتضرعوا في كل حين لكي تحسبوا أهلاً للنجاة من جميع هذا المزمع ان يكون <u>وتقفوا</u> قدام ابن الإنسان" (لوقا 21: 36)</p>
<p>"But I say to you that whoever is angry with his brother without a cause shall be in danger of the judgment. And whoever says to his brother, 'Raca!' shall be in danger of the council. But whoever says, 'You fool!' shall be in danger of <u>hell</u> fire" (Matthew 5:22)</p>	<p>"وأما انا فأقول لكم ان كل من يغضب على اخيه باطلاً يكون مستوجب الحكم. ومن قال لأخيه رقا يكون مستوجب المجمع. ومن قال يا أحمق يكون مستوجب نار جهنم" (متي 5: 22)</p>
<p>"If your right eye causes you to sin, pluck it out and cast it from you; for it is more profitable for you that one of your members perish, than for your whole body to be cast into <u>hell</u>" (Matthew 5:29)</p>	<p>"فان كانت عينك اليمنى تعثرك فاقطعها وألقها عنك، لأنه خير لك ان يهلك أحد اعضاءك ولا يلقي جسدك كله في جهنم" (متي 5: 29)</p>
<p>"And if your right hand causes you to sin, cut it off and cast it from you; for it is more profitable for you that one of your members perish, than for your whole body to be cast into <u>hell</u>" (Matthew 5:30)</p>	<p>"وان كانت يدك اليمنى تعثرك فاقطعها وألقها عنك، لأنه خير لك ان يهلك أحد اعضاءك ولا يلقي جسدك كله في جهنم" (متي 5: 30)</p>
<p>"And do not fear those who kill the body but cannot kill the soul. But rather fear Him who is able to destroy both soul and body in <u>hell</u>" (Matthew 10:28)</p>	<p>"ولا تخافوا من الذين يقتلون الجسد ولكن النفس لا يقدر ان يقتلها، بل خافوا بالحري من الذي يقدر ان يهلك النفس والجسد كليهما في جهنم" (متي 10: 28)</p>
<p>"And if your eye causes you to sin, pluck it out and cast it from you. It is better for you to enter into life with one eye, rather than having two eyes, to be cast into <u>hell</u> fire" (Matthew 18:9)</p>	<p>"وان اعثرتك عينك فاقطعها وألقها عنك، خير لك ان تدخل الحياة اعور من ان تلقى في جهنم النار ولك عينان" (متي 18: 9)</p>
<p>"Woe to you, scribes and Pharisees, hypocrites! For you travel land and sea to win one proselyte, and when he is won, you make him twice as much a son of <u>hell</u> as yourselves" (Matthew 23:15)</p>	<p>"ويل لكم ايها الكتبة والفريسيون المرأون لأنكم تطوفون البحر والبر لتكسبوا دخيلاً واحداً ومتي حصل، تصنعونه ابناً لجهنم أكثر منكم مضاعفاً" (متي 23: 15)</p>

<p>“Serpents, brood of vipers! How can you escape the condemnation of hell? ” (Matthew 23:33)</p>	<p>”أيها الحيات اولاد الافاعي، كيف تهربون من دينونة جهنم” (متي 23: 33)</p>
<p>“If your hand causes you to sin, cut it off. It is better for you to enter into life maimed, rather than having two hands, to go to hell, into the fire that shall never be quenched” (Mark 9:43)</p>	<p>”وان اعترتك يدك فاقطعها، خير لك ان تدخل الحياة اقطع من ان تكون لك يدان وتمضي الى جهنم الى النار التي لا تطفأ” (مرقس 9: 43)</p>
<p>“And if your foot causes you to sin, cut it off. It is better for you to enter life lame, rather than having two feet, to be cast into hell, into the fire that shall never be quenched” (Mark 9:45)</p>	<p>”وان اعترتك رجلك، فاقطعها، خير لك ان تدخل الحياة أعرج من ان تكون لك رجلان وتطرح في جهنم في النار التي لا تطفأ” (مرقس 9: 45)</p>
<p>“And if your eye causes you to sin, pluck it out. It is better for you to enter the kingdom of God with one eye, rather than having two eyes, to be cast into hell fire” (Mark 9:47)</p>	<p>”وان اعترتك عينك فاقطعها، خير لك ان تدخل ملكوت الله أعور من ان تكون لك عينان وتطرح في جهنم النار” (مرقس 9: 47)</p>
<p>“But I will show you whom you should fear: Fear Him who, after He has killed, has power to cast into hell; yes, I say to you, fear Him!” (Luke 12:5)</p>	<p>”بل اريكم ممن تخافون، خافوا من الذي بعدما يقتل له سلطان ان يلقي في جهنم. نعم اقول لكم من هذا خافوا” (لوقا 12: 5)</p>
<p>“And the tongue is a fire, a world of iniquity. The tongue is so set among our members that it defiles the whole body, and sets on fire the course of nature; and it is set on fire by hell” (James 3:6)</p>	<p>”فاللسان نار عالم الاثم. هكذا جعل في اعضائنا اللسان الذي يدنس الجسم كله ويضرم دائرة الكون ويضرم من جهنم” (يعقوب 3: 6)</p>
<p>“For if God did not spare the angels who sinned, but cast them down to hell and delivered them into chains of darkness, to be reserved for judgment” (2 Peter 2:4)</p>	<p>”لأنه ان كان الله لم يشفق على ملائكة قد أخطأوا، بل في سلاسل الظلام طرحهم في جهنم وسلمهم محروسين للقضاء” (2 بطرس 2: 4)</p>
<p>Finally, Many of those who died wish to come back earth and live for just one hour to have mercy and compassion on their brethren so they may get some mercy and compassion over there. How about you? <u>You are still alive!</u> So, please:</p>	<p>أخيراً: كثير من الذين ماتوا يتمنون أن يرجعوا ويعيشوا على الأرض ولو حتى ساعة واحدة لكي يتحننوا على رفقاءهم البشر لعلهم يجدوا رحمة هناك. فماذا عنك أنت؟ أنت ما زلت حي! فأرجوك:</p>
<p>“Do not be haughty, but fear” (Romans 11: 20)</p>	<p>”لا تستكبر بل خف” (رومية 11: 20)</p>